北京大学汇丰商学院海闻职业发展基金资助协议
Peking University HSBC Business School
Hai Wen Development Fund for Students
Subsidization Agreement
第1条 立约人
Chapter 1: Contracting party
资助人：北京大学汇丰商学院
Sponsor: Peking University HSBC Business School
学院地址：深圳市南山区西丽大学城北大校区C栋
Address: Building C, University Town, Xili, Nanshan District, Shenzhen
法定代表人或主要负责人：海闻
Legal Representative: Wen Hai
电话：0755-26032090
Tel: 0755-2603-2090
电子邮箱：wenhai@szpku.edu.cn
Email address: wenhai@szpku.edu.cn

受资助人：
Subsidized person:
学号：
Student ID:
平安银行卡号：
Card No. of Ping An Bank
家长姓名： 父亲               母亲               
Name of Parents: Father                     Mother                       
家庭地址：
Home Address:
家庭电话：
Home Tel:
护照号码：
Passport No.
个人电话：
Mobile Phone:
电子邮箱：
Email address:
第2条  受资助条件
Chapter 2: Conditions of being subsidized
（1） 北京大学汇丰商学院正式注册的学生
Article 1: Students must currently be registered in Peking University HSBC Business School
（2） 研究生期间学习成绩无不及格现象
[bookmark: _GoBack]Article 2: Students must have never failed a course while enrolled in HSBC Business School
第3条 资助金额及交付方式
Chapter 3: Amount of subsidization and payment
     Amount of subsidization：4,000RMB
     支付方式：转账支付
     Payment Method: Transfer to student bank account
第4条 担保条款
Chapter 4: Conditions of Agreement
（1） 北京大学海闻学生职业发展基金用做北京大学汇丰商学院学生在职业发展方面的相关支出，包括职业装的购置费（含衣服、鞋、手提包、化妆品等）、交通费、住宿费、通讯费、求职材料费等。
Article 1: The subsidy fund should be used exclusively in career development.
（2） 受资助人不得将此款挪作他用。如发生基金被受资助人挤占挪用现象，学院有权要求受资助人立即归还全额资助款，并进行全院通报批评。
Article 2: The fund should not be used for alternative means. If the school finds that the fund has been allocated for other uses, the school will ask that the fund be returned by the student.
（3） 受资助人在资金到位3个月内，向学院汇报资金使用计划或资金使用情况。
Article 3: 3 months after receiving the fund, the student who received the subsidy must submit a report on the way he/she has used the fund.
（4） 受资助人在毕业之后两年内需向本基金捐赠与所获资助等额或大于该额度的资金，以保证本基金正常运转和发展壮大，在职业发展规划方面惠泽更多的本院学子。   
Article 4: Within two years of graduating from Peking University HSBC Business School, recipients of the subsidy must donate to the Development Fund equal to the amount they initially received or more.

                                         北京大学汇丰商学院
                                       Peking University HSBC Business School

受资助人：                       负责人签名：
      Signature of the subsidized student:          Signature of legal representative:
时间：                            时间：
Date:                                 Date: 
